
Gdynia, 20 kwietnia 2018 r. 

Szanowni Państwo,

jako  współinicjator  Forum  Wizja  Rozwoju,  jestem  wyjątkowo  dumny,  że  możemy

spotkać się w Gdyni! W mieście, w którym gospodarka morska rozwija się w szybkim tempie,

gdzie  zarówno  polscy  jak  i  zagraniczni  przedsiębiorcy  chętnie  inwestują  swój  kapitał.  O

ważnych inwestycjach i o planach na przyszłość porozmawiajmy wspólnie - by już niedługo o

polskich portach mówił cały świat.

W  trakcie  dwudniowego  wydarzenia  pragniemy  przybliżyć  Państwu  inteligentne

rozwiązania,  nowoczesne  technologie  i  badania  nad  rozwojem  sztucznej  inteligencji.

Ta  ostatnia  może  niedługo  wspomóc,  a  nawet  zastąpić  pracę  człowieka.  Czy  to  dobre

rozwiązania?  Porozmawiajmy  na  ten  temat  podczas  Forum  Wizja  Rozwoju.

Serdecznie zapraszam Państwa do Gdyni. 

 Wierzę,  że  Forum  Wizja  Rozwoju  stanie  się  najważniejszym

gospodarczym wydarzeniem w pólnocnej Polsce.  Przedsiębiorcy z całego kraju będą mogli

podzielić się swoimi doświadczeniami i pomysłami. Razem stwórzmy coś wyjątkowego!


